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Vraag om uitleg van de heer Mathias Vanden Borre aan de heer Pascal Smet, collegelid 
bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 
 
Onderwerp: De projectoproep voor kwaliteitsvolle jeugdinfrastructuur  
___________________________________________________________________________ 
 
Geacht collegelid, 
 
Begin oktober ondervroeg ik het collegelid naar de projectoproep voor kwaliteitsvolle 
jeugdinfrastructuur, die voortvloeit uit het Herstelplan Vlaamse Veerkracht. De VGC bezit een 
aantal infrastructuren die mogelijk onder de oproep kunnen vallen. Daarnaast gaf het collegelid 
mee dat jeugdorganisaties kunnen rekenen op de ondersteuning en de begeleiding van de VGC 
voor de opmaak van hun projectdossier.  
 
Maar het collegelid gaf ook kritiek op de projectoproep. De aanpak die Vlaams minister 
Benjamin Dalle hanteert, zou  een breuk vormen met het eerdere beleid. Het collegelid stelt dat 
“de Vlaamse Gemeenschap met de VGC zou moeten samenwerken om jeugdinfrastructuur voor 
jeugdverenigingen te verbeteren”. De projectoproep zou ook te ingewikkeld zijn – nochtans 
geldt die procedure voor alle Vlaamse jeugdorganisaties en lokale besturen: van Antwerpen tot 
Koekelare. Maar volgens het collegelid is het geen efficiënte beleidskeuze en ging hij die 
mening ook overmaken aan Vlaams minister Benjamin Dalle. 
 
Dat is ondertussen gebeurd. En de Vlaamse minister heeft het collegelid ook van antwoord 
gediend. Volgens hem werd het kabinet van het collegelid en de Administratie wel degelijk 
betrokken bij het scherpstellen van de projectoproepen. Hij vroeg ook naar meer toelichting 
omtrent de trendbreuk die het collegelid eerder aanhaalde. 
 
In dat verband heb ik de volgende vragen: 
 
• Uiterlijk 1 december 2021 kunnen kandidaten een aanvraag indienen voor de eerste 
ronde van de projectoproep. Wat leverde de analyse op van de VGC-infrastructuren? Vallen zij 
onder de projectoproep? Welke Brusselse jeugdorganisaties zijn van plan een aanvraag in te 
dienen? 
 
•  Wat is de reactie van het collegelid op de brief van Vlaams minister Benjamin Dalle 
m.b.t. het feit dat de VGC wel voorafgaand betrokken was bij de projectoproepen? Heeft het 
collegelid de minister al meer duidelijkheid gegeven omtrent de “trendbreuk in het beleid”?  
 
 
Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 
 


